

「公務/暑修/夏季學院」: 114年全國夏季學院5/14開始第二階段報名‧暑假跨校通識抵學分! Summer College Phase 2 registration starts May 14 — cross-university credit opportunities this summer!

寄件者 029113@mail.fju.edu.tw <029113@mail.fju.edu.tw> 日期 週一 2025/05/12 16:04 收件者 029113@mail.fju.edu.tw <029113@mail.fju.edu.tw>

親愛的同學您好:

全國夏季學院114年暑期推出全臺27所大學開設的43門精彩課程認抵學分,上課地點遍及全台,暑假返鄉也能就近上課,亦有同步遠距等彈性選擇:

對自然觀察或生命科學有興趣的你,絕不能錯過「<u>昆蟲與人生</u>」!這門課從文化、文學、生 態到法醫昆蟲學,帶你全面了解昆蟲與人類的關係。課程包含飼養昆蟲、戶外觀察、標本製 作,還會參訪蜜蜂館與家蠶館,動手動腦又超有趣!

對舞蹈或表演藝術有興趣的你,絕不能錯過「<u>舞蹈鑑賞</u>」!這門課透過精選影片欣賞、講座解析、實地參訪舞團與體驗舞者生活,帶你了解舞蹈的基本元素、各類型舞風,並認識舞蹈如何與歷史、社會、文化緊密連結。同時也鼓勵同學參與表演藝術志工,深入舞蹈世界、豐富你的藝術素養!還有更多精彩課程等你發現!

第二階段選課採「先選先得制」,將於 5月14日(三)上午10:00 起至各課程開課前兩週開放選課,不妨利用暑假修習一門或多門通識課程,讓自己的大學生涯更加豐富多彩!

- · 114年臺大全國夏季學院課程清單(大學版)公告: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/277
- · 夏季學院課程資訊: https://www.n2.org.tw/enter/lesson
- · 查詢認抵資訊(點選就讀學校): https://www.n2.org.tw/enter/reconized list/start
- · 全國夏季學院公務信箱:n2summerntu@gmail.com
- · 夥伴學校費用700元/學分,擁有低收入戶、中低收入戶、清寒證明,且修課成績及格者,將可申請全額退還學分費。
- · 想要預先了解課程內容嗎?歡迎參加課前講座: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/280

若對以上資訊有任何疑問,歡迎隨時和我們聯繫,期待能夠在課堂上見到您們的身影!

祝 學業順利

全國夏季學院 敬上

Dear Students,

The **2025 Summer College** offers **43 exciting credit-bearing courses** from 27 universities across Taiwan. With class locations throughout different regions of Taiwan, you can attend courses near your hometown during summer break—and flexible options like live online classes are also available.

<u>Insects and the Life of Mankind</u> introduces the fascinating ways insects shape our world—from ecology and culture to crime scene investigation. You' Il raise insects, observe them outdoors, and visit bee and silkworm centers. It's hands-on, eye-opening, and fun!

<u>Dance Appreciation</u> takes you into the world of movement and meaning. Through performances, studio visits, and real-life encounters with dance companies, you' Il explore how dance connects to history, culture, and society. A perfect start for anyone curious about the performing arts!

Three of the courses are conducted entirely in English: <u>Application and Health Function of Spices and Herbs</u> (distance learning, synchronous), <u>Fundamentals of English Writing</u> (in-person instruction), and <u>General Psychology</u> (in-person instruction).

The second phase of course selection will follow a first-come, first-served basis, and opens on Wednesday, May 14 at 10:00 AM, continuing until two weeks before each course begins. Why not take this opportunity to enroll in one or more general education courses and make your university journey even more enriching and colorful this summer? Here are some important details to note:

- Tuition Refund Policy: The fee is NT\$700 per credit. Students holding Low-Income, Lower-Middle-Income, or Financial Hardship Certificates and who pass their courses are eligible for a full refund of tuition fees (excluding transaction fees if not using our partner bank).
- Curious about the course content? Join our pre-course seminar to find out more: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/280

To access further information and resources, please refer to the following links:

- Course Enrollment Announcement (Undergraduate):
 https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/277
- · Course Information of Summer College: https://www.n2.org.tw/enter/lesson
- Information on Credit Acquisition and
 Verification: https://www.n2.org.tw/enter/reconized-list/start

If you have any questions regarding the information above, please feel free to contact us: Email: n2summerntu@gmail.com. We look forward to seeing you in class this summer!

Sincerely,

Summer College

全國夏季學院

| 國立臺灣大學全國夏季學院 | 電話:02-3366-2545 轉

292 連思婷、293 吳欣蕙、295 陳靜賢

(若電話未被接聽,請寄E-mail,將盡速回覆)

ok圖標
youtub
e圖標
instagr
am圖標

此電子郵件的內容是機密的,僅供郵件中指定的收件人使用。未經發件人書面同意,嚴禁與任何第三方共享此 消息的任何部分。如果您錯誤地收到了此消息,請回覆此消息並刪除它,以便我們確保以後不會發生此類錯

